
Aihe MTI, TKI-tiimin tapaaminen 

Aika 24.8.2016 klo 14.00 – 16.00 

Paikka MTI, H-328 

Läsnä  

1. Alajärvi-Kauppi Riitta 

2. Garcia-Rosell Jose-Carlos  

3. Hakkarainen Maria 

4. Hirvaskari Milla  

5. Iivari Pekka 

6. Linna Eila 

7. Niemisalo Niko 

8. Pesola Satu, Lay 

9. Raasakka Eija 

10. Äijälä Mikko 

 

Satu: tutkimuspalvelujohtaja. Kaikki tiedekuntien entiset kehittämispäälliköt on keskitetty samaan 

yksikköön (paitsi Eila), Satu vetää yksikköä. Kaikki tekevät kaikkea mutta joiltakin osin ovat 

erikoistuneet rahoitusohjelmiin. Yksikkö tukee MTIn tutkimuspuolen henkilöstöä hakujen 

valmisteluissa. LUCin osalta rakenne on vielä kesken. Tilanne nyt: n. 40 hanketta valmistelussa, 

joitakin yhteistyökuvioita: 

- HEI ICI: TTK, MTI ja Maasai Mara University (matkailun tk), Kenia, aiheena matkailun 

curriculum development. JC? Satu Miettinen on yhteyshenkilö, palvelumuotoilu. 

- EAKR: Vuorovaikutteiset älykkäät ympäristöt (Timo Jokela ja Lapin amk, Plab, Pertti Rauhala). 

Valmistelu pysähtynyt keväällä, Plabista ei ole kuulunut mitään, ei ehdi valmisteluun nyt 

syksyksi? 

Yhteistyötä saisi ja pitäisi vahvistaa. YTKn ja TTKn kanssa on yhteistyö luonnollista mutta muidenkin 

alojen kanssa yhteistyötä petrattava. Parhaillaan menossa n. 30 yhteistä hanketta yliopiston ja amkin 

välillä. Sovittiin, että Satu kutsuu Riitan ja Eilan Lay-tiimipalavereihin.  

 

Riitta esitteli katselmointilomakkeen, joka on kehitetty amkin laadunvalvontaan.  

Riitta kertoi henkilöstökuluista rakennerahastoista: eriroolisia tehtäviä luetellaan. 

Suunnitteluvaiheessa jo mietittävä tarkasti missä roolissa henkilöstöä tarvitaan. Tiedotus- ja 

sopimuspalkkakulut sekä tuntiopettajat muihin kuluihin. Mm. Tekes-hankkeissa käytettävä 

yleiskulu-kerroin nousee amkissa ja tulee olemaan n. 0,8. 

Osallistujat kertoivat meneillään olevista hankkeista. Havaittiin, että käytännön työn kannalta 

yhteisten alustojen puuttuminen on haaste – päätettiin, että Riitta, Manu, Satu ja Matti Honkala 

pitävät erikseen palaverin.  

Uusia virityksiä: joitakin vetoja on menossa, tapahtumien konseptointi, Napapiirin kesämatkailun 

kehittäminen, Lappi-tason kesämatkailuhanke, Digiaurora, Digireila.  

Eila ja Riitta näyttivät MTIn toteutuneita tunnuslukuja (Lapin amk). Aika hyvin olemme edenneet, 

petrattavaa kuitenkin on. 

Seuraavat kokoukset: 4.10. klo 9.00 – 11.00 ja 7.12. klo 14.00 – 16.00. 

 


